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Abstract (en)
Device for clamping a ropeway vehicle, e.g. a cab or a chair, to the conveying cable or traction cable (5) of a ropeway system, consisting of a
clamping element (1) which is provided with running rollers (13) and bears a rigidly attached first clamping jaw (15) and a second clamping jaw (25)
which can be pivoted with respect to the first clamping jaw (15), the second clamping jaw (25) being located at one end of a two-armed clamping
lever (23) at whose other end a control element, in particular a control roller (2), which interacts with control rails, is provided, and the clamping lever
(23) being pivotable with respect to the clamping element (1) counter to the effect of at least one torsion spring (3), as a result of which the second
clamping jaw (25) moves in the open position. A toggle lever joint (21, 22) is provided here between the clamping lever (23) and the torsion spring
(3). <IMAGE>

Abstract (de)
Vorrichtung zum Ankuppeln eines Fahrbetriebsmittels, z.B. einer Kabine oder eines Sessels, an das Förder- bzw. Zugseil (5) einer Seilbahnanlage,
bestehend aus einem mit Laufrollen (13) versehenen Klemmkörper (1), welcher eine starr befestigte erste Klemmbacke (15) und eine gegenüber
der ersten Klemmbacke (15) verschwenkbare zweite Klemmbacke (25) trägt, wobei sich die zweite Klemmbacke (25) am einen Ende eines
zweiarmigen Klemmhebels (23) befindet, an dessen anderem Ende ein mit Steuerschienen zusammenwirkendes Steuerelement, insbesondere eine
Steuerrolle (24), vorgesehen ist und der Klemmhebel (23) entgegen der Wirkung mindestens einer Torsionsfeder (3) gegenüber dem Klemmkörper
(1) verschwenkbar ist, wodurch die zweite Klemmbacke (25) in die Offenstellung gelangt. Dabei ist zwischen dem Klemmhebel (23) und der
Torsionsfeder (3) ein Kniehebelgelenk (21, 22) vorgesehen. <IMAGE>
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